
Kære borgmester Pia Allerslev og borgmester Morten Kabell

Hermed fremsendes henvendelse fra Vanløse Lokaludvalg vedr. projekt Genvejen på Lønstrupvej i Vanløse. 

Med venlig hilsen 

Thomas Frimodt Petersen
Generalist
Sekretariatet for Vanløse Lokaludvalg
_______________________________
KØBENHAVNS KOMMUNE 
Økonomiforvaltningen 

Frode Jakobsens Plads 4 
2720 Vanløse 

From: Thomas Frimodt Petersen
Sent: 02-03-2016 16:09:52
To: Borgmesteren TMF; Borgmesteren for BUF
CC: 'bc@net.dialog.dk'
Subject: 2016-0028274-7 - Henvendelse til Borgmester Pia Allerslev og Borgmester Morten Kabell vedr. projekt 

Genvejen på Lønstrupvej
Attachments: Henvendelse til Borgmester Pia Allerslev og Borgmester Morten Kabell vedr.docx

Mobil 2497 7548
Email cm8t@okf.kk.dk
EAN 5798009800275

Page 1 of 1

14-04-2016file:///C:/Adlib%20Express/Work/20160414T150503.784/20160414T150504.501/dcfaeee1-6a31-4...



02-03-2016

Sagsnr.
2016-0028274

Dokumentnr.
2016-0028274-7

Vanløse Lokaludvalg er en uafhængig lokal forsamling, der er oprettet af Københavns 
Kommune. Lokaludvalget fungerer som bindeled mellem københavnerne i bydelen 
og politikerne på Københavns Rådhus.

E-mail
CM8T@okf.kk.dk

EAN nummer
5798009800275

Vanløse Lokaludvalg
Frode Jakobsens Plads 4, 1. sal

2720 Vanløse
    
Klik her for at angive tekst.

Henvendelse til borgmester Pia Allerslev og borgmester Morten 
Kabell vedr. projekt Genvejen på Lønstrupvej

Kære borgmester Pia Allerslev og borgmester Morten Kabell

Vanløse Lokaludvalg har erfaret at projekt ”Genvejen” – lukning af 
Lønstrupvej for biltrafik og etablering af legezone for eleverne på 
Vanløse og Hyltebjerg skoler – er stødt på problemer. Lokaludvalget 
vil bede jer som borgmestre om at gå ind i sagen, så zonen kan 
etableres til alles tilfredshed. 
Konkret drejer problemet sig, efter lokaludvalgets forståelse, om at 
der er planlagt en cykelsti gennem legezonen i lokalplan 388 ”Vanløse 
skole” og at politiets krav til udformningen af en sådan ikke er 
forenelige med skolernes ønsker om, at etablere en sikker og 
velfungerende legezone.
Lokaludvalget ønsker ikke at afgøre hvilken løsning der er den rigtige, 
men vil påpege at trafiktællinger fra 2011 indikerer at antallet af 
cyklister på strækningen under den nuværende udformning ikke er 
højt og at man, ved etableringen af legezonen, formentlig vil gøre 
denne cykelsti relativt mindre attraktiv blandt andet ved at anvende 
COWIs forslag om at opsætte chikaner eller bøjler ved overgangen 
mellem legezonen og den almindeligt trafikerede del af Lønstrupvej. 

COWI – trafikanalyse fra 2011. s. 9.: 
”Der blev ved tællingen registreret 36 indkørende og 17 
udkørende cyklister på Lønstrupvej i spidstimen. Ved en 
udbygning af skolen - og i varmere vejr - kan der forventes 
det dobbelte antal cyklister. Disse skal fortsat kunne køre ad 
Lønstrupvej, og de skal kunne passere vendepladsen og 
fortsætte ad den lukkede del af Lønstrupvej, hvor der 
etableres cykelsti. 
Der er således et konfliktpunkt i cyklisternes passage af 
vendepladsen. Det skal dog erindres, at der er tale om 
beskedne trafiktal, og at bilerne i sagens natur er helt 
nede i hastighed. Det kan endvidere overvejes at sænke 
cyklisternes hastighed, f.eks. ved opsætning af bøjler 
eller chikaner.”
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Lokaludvalget opfordrer til at Børne- og Ungeforvaltningen samt 
Teknik- og Miljøforvaltningen samarbejder om at finde en god 
løsning, der kan tilfredsstille alle, og give det bedst mulige 
udgangspunkt for området. Lokaludvalget mener, at en løsning af 
problemet skal ses i lyset af den eventuelle kommende 
skolesammenlægning og at der bør gøres hvad der kan for at give 
skolerne gode forhold for den proces de evt. skal gennemføre i den 
forbindelse, det vil derfor være beklageligt hvis projekt Genvejen ikke 
kan løses tilfredsstillende. 

Venlig hilsen

Vanløse Lokaludvalg


